
ЧРЕЗ: Г-Н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА

ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ДО: Г-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ

КМЕТ НА ОБЩИНА ВЕЛИКО

ТЪРНОВО

ПИТАНЕ

От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП 

Относно: Равносметка от Питания в мандат 2015-2019

Уважаеми г-н Кмет,

В края на мандат 2019 бих искала да направим систематичен 
преглед на поставените от гражданите чрез мен въпроси свързани с 
инфраструктурни проблеми, на поетите от Вас ангажименти и на резултата 
към днешна дата.

1. През септември 2016 г. отправих към Вас въпроси свързани със 
състоянието на съоръженията за игра и нуждата от тяхната 
подмяна в детските ясли и градини. Оказа се, че на повечето места 
те не отговарят на изискванията за безопасност и дори са опасни. 
През изминалите три години последваха поетапни ремонти в 
някои детски заведения.

В кои детски ясли и градини все още не са подменени дворните 
съоръжения за игра към 1.09.2019г. ?

2. През м. март 2017 г. в питане до Вас поставих проблема с 
липсваща пътна настилка на ул. Ив. Хаджидимитров № 6,11,13, 
където живеят над 100 семейства. Вие поехте ангажимент при 
наличие на средства да бъде изградена инфраструктурата.



Към 1.09.2019 г. има ли извършен ремонт на тази улица?

3. През м. септември 2017 г. поставих друг проблем с липсваща 
пътна настилка, в кв. “Картала“, ул. „Ал. Бурмов“.

Към 1.09.2019г. има ли изградена асфалтова настилка на тази улица?

4. През м. декември 2017г. отправих въпрос към Вас, свързан с 
необходимостта от обезопасяване на улица Лазурна.

Към 1.09.2019г. има ли изграден тротоар или други мерки за обезопасяване 
на улицата?

5. Отново през 2017 г. поставих пред Вас множество въпроси, 
касаещи жителите на с. Шереметя. Един от най -  наболелите 
проблеми , засегнат в Питането, е за опасната пешеходна пътека, 
която разделя населеното място и на която в началото на същата 
година беше убит човек. Вследствие на срещи, събрания, 
кореспонденция с АПИ, със служители от общинска 
администрация и след протест в с. Шереметя, в края на 2018 г. 
най -  после бе монтиран светофар на първокласния път 1-4 
Велико Търново -  Търговище. Този светофар е в режим 
постоянно мигаща жълта светлина.

Предвижда ли се светофарът да заработи в нормален режим(червено, 
жълто, зелено)?

6. През април 2018г. заострих вниманието Ви върху състоянието на 
общинските стълбища. Изброих Ви някои от най- зле 
поддържаните . От тогава до сега някои бяха ремонтирани, други 
вероятно предстоят.

Ремонтирани ли са стълбищата на ул. „Седми юли“, между улиците „Мир“ 
и „Хан Крум“, между „Яворов“ и „Чумерна“, северно от ул. “Зеленка“, 
източно от Техникума по туризъм, над изложбени зали „Р.Михайлов“, 
стъпалата над автогара „Юг“ ?

С Уважение.

ВДДончева


